
Vragen bij Beschikbaar stellen krediet uitvoering Watertakenplan uit de commissievergaderingen 
ter voorbereiding op raadsvergadering 21 april 2021
Commissie Ruimte 7 en 14 april 2021

Agendapunt: Beschikbaar stellen krediet uitvoering Watertakenplan
In de commissie is een vraag gesteld over het  grondwaterverbruik van de landbouwsector.
Reactie:
Zowel de gemeente Zevenaar als het  Waterschap Rijn IJssel zijn bekend met deze problematiek  en 
zijn er mee aan de slag.  Aan ons als gemeente wordt medewerking gevraagd bij invulling van lokale 
maatregelen om verdroging tegen te gaan. 
Behalve met een nieuwe rioolontwerp van Lobith en Tolkamer is de Gemeente ook druk bezig met 
een rioolontwerp voor de kern Zevenaar.
Met een nieuw rioolontwerp wordt er automatisch ook naar het watersysteem gekeken, m.n. voor 
de kern Zevenaar i.v.m. verzakkingsproblematiek als gevolg van droogte. 
We hebben hierover de laatste maanden overlegd gevoerd met het waterschap. Samen met het 
waterschap gaat de gemeente het watersysteem in detail in kaart brengen en relevante 
verbeterpunten er van (met het oog op droogte) uitwerken. Er wordt daarnaast integraal afgestemd 
met diverse inbreidings-/herinrichtingsprojecten. 


